

TEKS UCAPAN MAJLIS PENUTUP UTEMEX 2012

NAIB CANSOLOR UTEM

(22 FEBRUARI 2012, 5:00 PTG DI DEWAN BESAR)

BISMILLAHIRRAHMANIRRAHIM.
ASSALAMUALAIKUM WRT.WBT DAN SALAM 1 MALAYSIA
TERIMA KASIH SAUDARA PENERUSI MAJLIS,

Y.BHG. PROF. DATO' MOHAMAD KADIM BIN SUAI
TIMBALAN NAIB CANSOLOR (AKADEMIK DAN ANTARABANGSA)

Y.BHG. PROF. IR. MOHD JAILANI BIN MOHD. NOR
TIMBALAN NAIB CANSOLOR (PENYELIDIKAN DAN INOVASI)

Y.BRS. PROF. MADYA DR. AZIZAH BT. SHAABAN
PENGARAH CRIM, MERANGKAP PENERUSI JAWATANKUASA
PELAKSANA UTEMEX 2012.

PEGAWAI KANAN UNIVERSITI,
PANEL HAKIM DARIPADA INDUSTRI DAN UTEM
PENAJA-PENAJA,
PESERTA PERTANDINGAN,
TETAMU MEDIA,
PARA PENYELIDIK,
TUAN-TUAN DAN PUAN-PUAN YANG DIHORMATI,

- 1) ALHAMDULILAH, SEGALA PUJI-PUJIAN BAGI ALLAH S.W.T,
YANG TELAH MENGIZINKAN KITA UNTUK BERHIMPUN SEKALI
LAGI PADA HARI INI DALAM PENYEMPURNAAN PENUTUP
**EKSPLO PAMERAN DAN PERTANDINGAN PRODUK
PENYELIDIKAN DAN INOVASI UNIVERSITI TEKNIKAL
MALAYSIA MELAKA (UTEMEX 2012)** YANG DIANJURKAN

BERSAMA OLEH PUSAT PENGURUSAN PENYELIDIKAN DAN INOVASI (CRIM) DAN SEMUA FAKULTI DENGAN TEMA TAHUN INI ***“INOVASI PEMACU TRANSFORMASI”***.

- 2) SEKALUNG PENGHARGAAN DAN UCAPAN TERIMA KASIH KEPADA SEMUA JAWATANKUASA PELAKSANA UTEMEX 2012, DI ATAS KOMITMEN MENGANJURKAN PROGRAM YANG MENEPATI SARANAN ASPEK PENDIDIKAN TINGGI NEGARA SERTA MENAIKKAN NAMA UTEM SEBAGAI SALAH SATU HUB PENYELIDIKAN DAN INOVASI KHUSUSNYA DALAM BIDANG TEKNIKAL.
- 3) TIDAK KETINGGALAN SAYA INGIN MENYAMPAIKAN SEKALUNG PENGHARGAAN DI ATAS PENYERTAAN SEMUA PESERTA PROGRAM. SEMOGA TUAN-TUAN DAN PUAN-PUAN MEMPEROLEH MANFAAT YANG TERBAIK HASIL DARI PENGANJURAN PROGRAM INI.
- 4) TIDAK DILUPAKAN UCAPAN TERIMA KASIH KEPADA PENAJA-PENAJA SERTA SYARIKAT YANG TELAH MENGHULURKAN SUMBANGAN BAGI MENJAYAKAN PROGRAM UTEMEX KALI INI. PENGLIBATAN DAN USAHASAMA PIHAK SWASTA DAN UNIVERSITI ADALAH PENTING DALAM MENJAMIN KESINAMBUNGAN PROSES PENYELIDIKAN DAN INOVASI YANG DIJALANKAN. INI BAKAL MEMBUKA RUANG KERJASAMA YANG LEBIH LUAS ANTARA PIHAK UNIVERSITI DAN JUGA PIHAK SWASTA KHUSUSNYA DALAM MELENGKAPKAN KEJAYAAN SESUATU INOVASI HINGGA KE PERINGKAT KOMERSIALISASI.

TUAN / PUAN SERTA PARA PELAJAR SEKELIAN,

- 5) SEBAGAIMANA YANG KITA SEMUA MAKLUM, SEBANYAK 220 KUMPULAN PENYELIDIK UTEM TELAH MENYERTAI UTEMEX 2012 DI BAWAH EMPAT KATEGORI BIDANG FOKUS. INI MERUPAKAN SATU PENGLIBATAN YANG BESAR DAN PETANDA BAIK YANG MENUNJUKKAN KECENDERUNGAN PARA PELAJAR DAN PENSYARAH DALAM PENJANAAN ILMU PENGETAHUAN BERASASKAN PENYELIDIKAN DAN TEKNOLOGI BARU. PENYELIDIKAN YANG BERTERUSAN AKAN MEMBERI IMPAK POSITIF KEPADA PENGEMBANGAN ILMU DI UTEM BAGI MENERAJUI SESUATU BIDANG.

- 6) SEGALA PENEMUAN DALAM PENYELIDIKAN PERLU DITERAPKAN KE DALAM PROGRAM PENGAJIAN AKADEMIK SUPAYA DAPAT MEMBERIKAN KESAN DAN PENGUKUHAN SECARA LANGSUNG KEPADA PELAJAR DAN PENSYARAH YANG TERLIBAT. UTEMEX 2012 SEBAGAI SATU WADAH DIHARAP DAPAT MENYUMBANG KEPADA PERKARA YANG DINYATAKAN INI SECARA BERTERUSAN. SEMANGAT MENGEMBANGKAN ILMU DAN MEMBANGUNKAN TEKNOLOGI BARU MELALUI USAHA PENYELIDIKAN DAN INOVASI AKAN TERUS DISOKONG DAN DIPERKASAKAN AGAR MENJADI BUDAYA KERJA YANG POSITIF DI UTEM.

- 7) KITA ADALAH PENYUMBANG KEPADA KEMAJUAN MASA HADAPAN DUNIA MELALUI BENIH-BENIH USAHA YANG DISEMAI PADA HARI INI. OLEH ITU, SAYA BERHARAP,

JADIKANLAH TEMA PERSIDANGAN INI **“INOVASI PEMACU TRANSFORMASI”** SEBAGAI TEMA ASAS UNTUK KITA MENYEDARI PERKAITAN ANTARA TEKNOLOGI DAN PEMBANGUNAN DALAM MENERUSKAN KELESTARIAN KEHIDUPAN.

HADIRIN SEKALIAN

- 8) UTEMEX DILAKSANAKAN SEBAGAI SATU PLATFORM UTAMA KEPADA PARA PELAJAR DAN PENSYARAH MENGALAMI SITUASI SEBENAR PERTANDINGAN DAN PAMERAN PRODUK PENYELIDIKAN DI LUAR LINGKUNGAN FAKULTI. PERTANDINGAN SIHAT SEPERTI INI DAPAT MENAMBAHBAIK KEMAMPUAN DAN MEMBUKA MINDA PENYELIDIK, DI SAMPING MERANCAKKAN BUDAYA PENYELIDIKAN DAN INOVASI DI UTEM. PENGLIBATAN BESAR OLEH PARA PELAJAR DAN PENSYARAH YANG HADIR SEBAGAI PESERTA DAN PENGUNJUNG TELAH MEMBAWA “AURA” DAN DITERJEMAH KEPADA KOMITMEN TINGGI DALAM AKTIVITI PENYELIDIKAN DAN PEMBINAAN TEKNOLOGI BARU DI UTEM.

- 9) SAYA MENDAPATI UTEMEX 2012 ADALAH SATU PROGRAM YANG BERJAYA. SAYA UCAPKAN TAHNIAH DAN SYABAS KEPADA PEMENANG-PEMENANG PINGAT EMAS, PERAK DAN GANGSA. SEMOGA ANUGERAH INI MENDORONG USAHA YANG BERTERUSAN DALAM MEMARTABATKAN DUNIA PENYELIDIKAN. BAGI PEMENANG-PEMENANG YANG BAKAL MEWAKILI UNIVERSITI KE PERINGKAT YANG LEBIH TINGGI, SEMOGA BERJAYA DAN MAMPU MENGHARUMKAN NAMA

UTEM DI PERSADA PENDIDIKAN TINGGI NASIONAL SEKALIGUS KE PERINGKAT ANTARABANGSA.

10) SAYA MENGHARAPKAN BUDAYA INOVASI DAN PENYELIDIKAN DI UTEM AKAN TERUS RANCAK DAN BERDAYA SAING BUKAN SAHAJA DI PERINGKAT KEBANGSAAN TETAPI JUGA DI PERINGKAT GLOBAL. PENYELIDIKAN YANG TERANCANG DAN SISTEMATIK DISOKONG PULA DENGAN ADANYA KOLABORASI DENGAN INSTITUSI LUAR AKAN MENGHASILKAN OUTPUT BERIMPAK TINGGI YANG BAKAL MENAIKKAN NAMA DAN CITRA UTEM. SAYA JUGA BERHARAP AKAN LAHIR “JAGUH“ (CHAMPIONS) DALAM SETIAP BIDANG FOKUS PENYELIDIKAN YANG TELAH DIKENAL PASTI DI UTEM.

11) AKHIR KATA, SEBELUM SAYA MENGAKHIRI UCAPAN INI, DENGAN LAFAZ **BISMILLAHIRAHMANIRAHIM** SAYA MENUTUP PROGRAM UTEMEX 2012. SEMOGA APA YANG DILAKSANAKAN INI TERUS MENDAPAT KEBERKATAN DAN KEREDHAAN DARIPADA ALLAH SWT.

SEKIAN, TERIMA KASIH.